
Geachte leden van de gemeenteraad Rijswijk, 
 
Het is al weer heel lang geleden dat ik in Rijswijk wethouder mocht zijn. Afvalinzameling (AVALEX) 
was destijds een onderdeel van mijn portefeuille. In die periode hebben wij ook al eens nagedacht 
over OAT (ondergronds transportsysteem) Maar dat hebben we na goede analyse snel terzijde 
geschoven als onverantwoorde investering en daar dus bewust niet voor gekozen. Dit ivm hoge 
kosten; de storingsgevoeligheid (vandalisme) en de enorme aanslag op de ondergrondse 
infrastructuur. Voor het transport dient een leiding in de grond gebracht te worden van - tenminste - 
een diameter van 50 cm! Vind maar eens de ruimte in de ondergrond van onze compacte gemeente. 
 
Wel werden toen de betonnen containers op straat systematisch vervangen door de huidige 
ondergrondse containers. Op zich een goed systeem maar ook hier al met de nodige problemen, 
zoals verstopt  raken (misbruik) en bijkomend probleem “bijplaatsing”. Maak met OAT deze 
problemen niet nog groter! 
 
Ik doe een beroep op u, gemeenteraad, bespaar ons Rijswijkers alsjeblieft een onnodig duur 
onderzoek naar een OAT, door sommigen ook wel “futuristisch afvaltransportsysteem” genoemd. 
Bespaar ons dit zoveelste Rijswijkse “wethoudersmonument” als het gaat om afvalinzameling! We 
kennen die al van pratende prullenbakken tot en met een “ereveld van nutteloos opgeslagen” 
minicontainers! 
 
Het onderzoeksveld geld, 100.000 euro, kan zo veel beter besteed worden. En al helemaal de 
benodigde 25 miljoen euro. Weer een megabedrag dat ongetwijfeld ook weer onvoldoende zal 
blijken te zijn om eea te realiseren.  Doe het niet. 
 
En weer moet de Rijswijkse burger dan nog meer geld neertellen voor de nu al duurste 
afvalstoffenheffing van Nederland. Notabene; niet voor een totaalsysteem, maar slechts voor een 
beperkt aantal woningen en wellicht kantoren. 
 
Stop deze waanzin. Kijk liever naar mogelijkheden om de afvalstoffenheffing te verlagen ipv te 
verhogen door toepassing van onnodig dure investering. 
 
Mijn brief niet anonimiseren alstublieft. 
 
Dick Jense 
 


